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Grethe K R Auflem (Undervisningspersonalet)
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Tia Kvale (elevrepresentant 7B)
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Lykke Sofie Dalva Borge (Politisk oppnevnt representant, AP)
Nina Hellevik Helgen (Rektor)
Tor Gunnar Roalkvam (Referent)

Kopi til: Varamedlemmer

Forfall: Kristoffer Engenes (FAU)

Saknr.: Side

Sak 9
23/24

Godkjenning av innkalling og saksliste

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent
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Sak 10
23/24

Godkjenning av referat

Vedtak: Referat fra forrige møte godkjent uten merknader.
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Sak 11
23/24

Konstituering

Endringer i sammensetningen av SU 23/24.

Samarbeidsutvalgets sammensetning 2023/24

Representasjon Medlem Personlig vara Valgperiode

Representant for foreldrene Anders Helmer K.
Hellstrøm

Kristoffer Engenes 2023 - 2024

Representant for foreldrene Kristoffer Engenes Sunniva Bang
Larsen

2023 - 2024

Representant for
undervisningspersonalet

Linnea Stenrud NaQvi Sabrina Kranz 2023 - 2024

Representant for
undervisningspersonalet

Grethe K. R. Auflem Wenche Gjøse 2023 - 2024

Representant for andre
ansatte

Mona E. Gjøse
Skaaren Elen

Svela Gjøse 2023 - 2024

Kommunal representant,
politisk oppnevnt

Lykke Sofie Dalva
Borge

Jan Ole Rød

Kommunal representant,
rektor

Nina Hellevik Helgen Unn Fjøstad Morken 2023 - 2024

Elevrepresentant Tia Kvale 7B Felix Holme 7A 2023 - 2024

Elevrepresentant Sofia Ørn Johansen 7D Anne Elisabeth
Banjai 7C

2023 - 2024

Sak 12
23/24

Orienteringssaker
Elevråd

● Kanonballturnering. Godt i gang, alle får være med og det oppleves som
inkluderende for alle elevene.

● Jåtten løftet. Det lages et hjerte i glassgangen hvor alle elevene skal få satt
sitt fingeravtrykk i.

● Språkbruk. Synes det er bra at det jobbes med språkbruk rundt om på
skolen.

FAU
● Budsjett og regnskap. Det viser seg at FAU har ganske god økonomi. Det

har blitt gitt midler til skolen og leseukene. FAU er villig til å støtte skolen
når de trenger det. Viktig at det kommer fellesskapet til gode.

● Det virker som FAU er en god gjeng og flere opplever at det gir mening å
delta. Et meningsfylt arbeid.

● Foredrag. FAU ønsker å arrangere et foredrag i nær fremtid.
Personalet

● SFO
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○ Planlegging av vinterferien, karneval, samenes nasjonaldag,
internasjonale morsmålsdagen, valentinsdag og morsdag. Mye som
skjer.

○ Jobber sammen med UDIR og pedagogisk analyse. Det er et
nasjonalt prosjekt, hvor de tar 50 skoler omgangen. Det skal være
ferdig til sommeren. Grunnlag for et utviklingsarbeid.

○ God stemning på SFO.
○ Etterspør FAU-representant til SFO.

● Undervisning
○ Bra stemning, travelt på enkelte trinn.
○ 5. og 7. trinn har en del saker de jobber med.
○ Språkbruk har vært i fokus
○ Smart oppvekst brukes aktivt i undervisningen
○ Det oppleves at ledelsen støtter de ansatte.

Rektor
● Personalet.Mangler 4-5 årsverk, strever med å få tilsatt folk. Det går utover

de ansatte, de blir emosjonelt utslitt av påkjenningen.
● Hovedutlysning i gang, intervjuene er i gang.
● Imponert over at flere av de ansatte bretter opp ermene og tar ansvar for et

trygt og godt arbeidsmiljø. Føler at de ansatte tar tak.
● Ledelsen er aktivt ute i klassene og hjelper til
● Språkbruk. Det har vært fokus på språkbruk i hele personalet.
● Jåttenløftet. En overgang fra mobbemanifest til Jåttenløftet. Det skjer en

offisiell åpning på torsdag, og alle elevene skal få satt fingeravtrykket før
vinterferien

● Bussveien. Gode resultater fra støv- og luftrapporter. Veldig godt samarbeid.
Rolig om dagen, ettersom det verste arbeidet er over.

● Lokket på rundkjøringen skal ikke være et oppholdssted, kun knutepunkt for
kollektivreiser.

● Hundremeterskogen, i retning lokket, består og det skal lages god
inngjerding.

● Tilsetting avdelingsleder. Intervjuene er gjennomført og tilsettingsprosessen
er godt i gang.

● Vanskelige klasserom. Det er enkelte klasserom hvor det er vanskelig å
være barn, unge og voksen. Skolen tar dette på alvor og jobber kontinuerlig
med å finne gode løsninger. Videre har Stavanger kommune fokus på vold og
trusler, et tema som har blitt veldig viktig blant ansatte i skolen. Det er ikke
unikt for Jåtten eller Stavanger kommune.

Sak 13
23/24

Regnskapsoversikt

Nytt budsjett kom på fredag, og ser omtrent ut som sist. Det er et normalt budsjett,
hvor underskudd fra i fjor ikke har blitt med videre.

Vedtak: Regnskapsoversikten tas til orientering.
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Elevundersøkelsen

Skårer lavt på motivasjon, slik som er trenden nasjonalt. Vi skiller oss ikke ut, verken
positivt eller negativt.

Vedtak: Resultatene fra elevundersøkelsen tas til orientering.
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Skolekretser

Høringen viser at vi mister litt, og vi får litt elever. Det virker som at det er for å
hjelpe elevtallet på blant annet Vaulen. Tar en innover seg utbyggingen i området?

Vedtak: Rektor tar med seg innspill fra SU.
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Eventuelt
● Kall inn vara på alle møter
● Innkalling legges på nettsiden tidligere
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